
Zápisnica napísaná z druhého zasadnutia 

OZ zo dňa 10.3.2015 

 

Zasadnutia otvoril a viedol starosta obce Ing.Ján Borovský. Zasadnutia sa zúčastnili piati poslanci, a 
hostia – Ing. Juraj Leškanič, Mgr. Dušan Choma, Slavomír Puškáš. 
 

Program: 

1./ Otvorenie 

2./ Určenie overovateľov zápisnice 

3./ Kontrola plnenia uznesení 

4./ Prejednanie ponuky na zvýšenie rýchlosti internetu 

5./ Prejednanie žiadosti Emila Jurka 

6./ Prejednanie kúpnej zmluvy na odkúpenie pozemkov 

7./ Oboznámenie sa s dispozičným riešením „sídlisko - Lúčky“ 

8./ Informácia o odovzdávaní skolaudovaní Stoky „A1 „ do prevádzkovania VVS, a.s. 

9./ Informácia o prebierke lipového porastu v lesíku za cintorínom 

10./ Návrh na spracovanie projektu úpravy Drahňovca v Malom Ruskove pre získanie finančných 

prostriedkov z Eurofondov 

11./ Rôzne 

12./ Diskusia 

13./ Záver 
 

2./ Určenie overovateľov zápisnice – Jaroslav Štefanko, Alexander Čonka 
 

3./ Kontrola plnenia uznesení – žiadne uznesenie nepodlieha kontrole - 
 

4./ Prejednanie ponuky na zvýšenie rýchlosti internetu – OZ súhlasí s predbežnými 

podmienkami zvýšenia rýchlosti internetu a trasovaní optického pripojenia po obecných parcelách LV 
č.1214, p.č. 2075,2077,2087/1, LV č. 746, p.č. 3/2, 3/6 v k.ú. Veľký Ruskov. 

11 Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - x - x 

Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 

Podpis starostu 
 

zdržal 

sa 

   
- 

 
- 

 

Obecn�zastupiteｾstvo s丨las�s predbežnými podmienkami zvýšenia rýchlosti internetu a trasovaní optického 

pripojenia po obecných parcelách LV č.1214, p.č. 2075,2077,2087/1, LV č. 746, p.č. 3/2, 3/6 v k.ú. Veľký 
Ruskov. 
 
 

5./ Prejednanie žiadosti Emila Jurka – OZ súhlasí s napojením s.č. 77 Emil Jurko na kanalizáciu 

po obecnom priestranstve, vo vzdialenosti do 60 cm od základu domu. 
 
 
 
 

12 Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - x - x 

Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 

Podpis starostu 
 

zdržal 
sa 

   
- 

 
- 

 



OZ súhlasí s napojením č. 77 - Emil Jurko na kanalizáciu po obecnom priestranstve, vo vzdialenosti do 60 cm od 
základu domu. 
 
 

6./ Prejednanie kúpnej zmluvy na odkúpenie pozemkov. OZ súhlasí s odkúpením pozemkov na 
LV. 709, p. č 136/2, v k.ú Malý Ruskov od fy HUDAH s.r.o. ,zastúpená Blažejom Hrubovským za cenu 

56,50€ a na LV 709, p.č. 136/2 ,788 , p.č .137/2 od Marty Rusnákovej za cenu 69,17€. 
 
 

13 Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - x - x 

Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 

Podpis starostu 
 

zdržal 
sa 

   
- 

 
- 

 

OZ s odkúpením pozemkov na LV. 709, p. č.136/2, v k.úMalý Ruskov od fy HUDAH s.r.o.,zastúpená Blažejom 

Hrubovským za cenu 56,50€ a na LV 709, p.č. 136/2 ,788 , p.č..137/2 od Marty Rusnákovej za cenu 69,17€. 
  

 
 

7./ Oboznámenie sa s dispozičným riešením „sídlisko – Lúčky“ - starosta obce predložil 

prítomným štúdiu a dispozičné riešenie „sídliska – Lúčky“ a zároveň predpokladaný návrh nákladov, 

ktorý spracoval, Ing. arch. Jiří Starý. Podľa predloženej kalkulácie predpokladané stavebné náklady 
činia 750.000 .-€ + 10% rezerva a DPH čo činí 990.000.-€. Predpokladané náklady na projektové 

práce podľa cenníka SKSI činia 24.750.-€. Po dlho siahlej diskusii sa prítomní zhodli na tom, že treba 
pokračovať v príprave materiálov a požiadať stavebný úrad o vydanie územného rozhodnutia pre 

danú výstavbu. 
 
 

14 Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - 
 

- 
 

Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 

Podpis starostu 
 

zdržal 
sa 

   
- 

 
- 

 

OZ súhlasí so zámerom výstavby a ďalšími krokmi pre realizáciu tohto diela. 
 
 

8./ Informácia o odovzdávaní skolaudovaní Stoky „A1 „ do prevádzkovania VVS, a.s. 
- starosta obce oboznámil prítomných,že v súčastnosti prebieha proces odovzdávania ( podpisovania 

zmluvy o prevzatí do správy kanalizácie trasa A1, od č. 2 -18). 
 

9./ Informácia o prebierke lipového porastu v lesíku za cintorínom – starosta obce 
informoval prítomných o vyznačení stromov na zrezanie vrámci prebierky lipového lesíka, v počte cca 

80 ks. Vzhľadom na to,že schvaľovací proces musí prebehnúť cez Okresný úrad, odbor životného 
prostredia a do konca marca, by sa všetky úkony súvisiace s povolením výrubu nestihli, žiadosť o 

výrub sa bude spracovávať počas leta, s tým, že samotná prebierka sa vykoná v jeseni a zime 2015 . 
 

10./ Návrh na spracovanie projektu úpravy Drahňovca v Malom Ruskove pre získanie 
finančných prostriedkov z Eurofondov – starosta obce informoval prítomných o tom, že sa 

pripravuje výzva vrámci Eurofondov na reguláciu malých tokov preto doporučuje, aby sa obec 

uchádzala o reguláciu toku Drahňovec v Malom Ruskove. 
 

15 Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - x - 
 

Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 



Podpis starostu 
 

zdržal 
sa 

   
- 

 
- 

 

OZ súhlasí s prípravou podkladov pre žiadosť na úpravu Drahňovca. 
 

11./ Rôzne – v tomto bode starosta obce informoval prítomných, že sa pripravuje výzva na čerpanie 

finančných nenávratných prostriedkov z Eurofondov na opravu obecných komunikácii. Po krátkej 

diskusii starosta obce dal hlasovať o danej záležitosti . 
 
  

Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - x - x 

Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 

Podpis starostu 
 

zdržal 
sa 

   
- 

 
- 

 

OZ súhlasí s prípravou PD na rekonštrukciu obecný komunikácie (obecné cesty a chodníky)  
 
 

• Ďalej starosta obce pripomenul, že v roku 2018, 800-té prvej písomnej zmienky o obci a v 

tejto súvislosti doporučil spracovať komplexnú monografiu obce odborníkom. Upozornil na 

spracovanie monografie v Plechoticiach a možnosť požiadať jej autora PhDr. Milana Beleja 

CSc. o spoluprácu, prípadne je možnosť doporučiť iného autora, ktorý by bol schopný 

zozbierať potrebné informácie po archívoch. K tejto otázke bude potrebné sa pravidelne 

vracať zasadnutiach zastupiteľstva. Po spracovaní monografie obecný úrad požiada finančnú 

dotáciu na jej vydanie MK SR. 

• Starosta obce pripomenul, že do konca marca je možno požiada MF SR o dotáciu na riešenie 

bežných potrieb obce. V rámci toho predložil možnosť čiastočnej rekonštrukcie obecného 

úradu v súlade s pripraveným projektom, alebo rekonštrukciu požiarnej zbrojnice, kde bude 

nutné pripraviť aspoň minimálny rozsah dokumentácie – rozpočet. (rekonštrukcia strechy, 

oprava vonkajších a vnútorných omietok a fasády. Po krátkej diskusii prítomní odsúhlasili 

rekonštrukciu požiarnej zbrojnice. 
  

Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - x - x 

Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 

Podpis starostu 
 

zdržal 
sa 

   
- 

 
- 

 

OZ súhlasí s prípravou projektovej dokumentácie na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice . 
 

• ďalej starosta obce informoval o stave čiastočnej realizácie spoločných opatrení v rámci 

pozemkových úprav. Požiadal p. poslanca Jaroslava Štefanka, aby na podkladoch pre územné 

plánovanie ukázal možnosti výstavby niektorých poľných komunikácii vrátane sprievodnej 

zelene. Po krátkej diskusii sa poslanci zhodli na prioritách tejto výstavby. 

•  
 
 
  

Navrhovateľ: 
  

Čonka  Hvasta Loča Serbin Štefanko 
Jaroslav 

Štefanko 
Juraj 

Švec  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x - x - x 



Termín: 
 

proti 
   

- 
 

- 
 

Podpis starostu 
 

zdržal 
sa 

   
- 

 
- 

 

OZ súhlasí vrámci k.ú. Malý Ruskov s výstavbou ciest P1, P12 

vrámci k.ú. Veľký Ruskov s výstavbou ciest Kukuričianky 1, Mokriny1, Mokriny 3 

 

- Starosta obce informoval poslancov ohľadom čistenia Drahňovca , že sa ozval p. Vereb z Povodia 

Bodrogu a Hornádu, že 11.3.2015 chcú prísť na obecný úrad a následne do Malého Ruskova, aby sme 
spolu ešte raz urobili obhliadku Drahňovca s tým, že Povodie Bodrogu a Hornádu by následne v 

najbližších dňoch začalo s čistením zastavanej časti obce, kde sú nánosy najväčšie. Zároveň p. 
riaditeľka požiadala o pomoc pri vyrezaní náletových drevín z kanála od obce po most na št. ceste s 

tým, že ten kto bude rezať, môže si drevo zobrať. O povolení rezať budú dodatočne informovať. 
 

12./ Diskusia - 
 
 
 

13./ Záver - keďže zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky, starosta poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil. 
 
 

Overovatelia: 
 

Jaroslav Štefanko - .......................................... 
 

Alexandre Čonka - .......................................... 

 


